



Dessin HÉLÈNE PERDREAU



Even fish! Même du poisson !

From Monday to Friday, Father Peter E. supervises young people in a training centre in Mahagi. On Saturday he spends his day at the prison with his "wounded brothers", sometimes accompanied by some young people from the centre. The main difficulty in prison is the lack of food...

My dream was to share a meal one day with these prisoners. This dream became a reality thanks to a friend... Many of them had not eaten « makayabo » (salted fish) for a long time. They jumped for joy when they saw the fish. They began to prepare it themselves with the youngsters.

P. Peter E. - RdCongo – Letter 90 - 2015

Le Père Peter E. encadre du lundi au vendredi des jeunes dans un Centre de formation à Mahagi. Le samedi il passe sa journée à la prison avec ses « frères blessés » parfois accompagné par quelques jeunes du Centre. La grande difficulté de la prison c'est le manque de nourriture...

J'avais le rêve de partager un repas un jour avec ces prisonniers. Ce rêve se réalise grâce à une amie ... Beaucoup n'ont pas mangé ce « makayabo » (poisson salé) depuis longtemps. Ils ont sauté de joie en voyant le poisson chez eux. Ils se sont mis à préparer eux-mêmes avec nos jeunes.

P. Peter E. - RdCongo – Lettre 90 - 2015